
Protokoll frfln Hantverkarens Arstiimma 2011

Den 26 april hade Hantverkarens samftillighet irsst?imma i Viisterhaninge Tingshus.

Styrelsens ordlorande Jan-Olow Ungh hZilsade deltagama viilkomna till Arstiimman
och ltirklarade stemman f'or 6ppnad.

1. Upprop/upprdttande av ftirteckning iiver ndrvarande rdstberiittigade
medlemmar.
Under mcitet niirvarade 63 st (varav styrelsen 7 st) 13 fullmakter fanns vid
r<istning pA motion 1 1 angiende tvi stiimmor.

2. Val av ordftirande fiir st:imman
St?imman beslutade v51ja Inger Kraft Etzler till mcitesordftirande.

3. Val av sekreterare fiir stdmman
Stiimman beslutade viilja Agneta Andersson till mcitessekreterare.

4. Val av tvi (2) justeringsmiin, att tillika tjiinstgiira som riistriiknare pi
stiimman.
Stamman beslutade att utse Lotta Skiirlund och Lex Samson till justeringsmiin.

5. Beslut om kallelse behiirigen skett
Stiimman beslutade att kallelsen skett pi behcirigt sett.

6. Anmiilan om ej fiirhandsanmiilda frigor samt beslut om dessa skall tas
upp t i l l  behandling pi stSmman
Stiimman beslutade att f'em ej liirhandsanmiilda frigor skulle tas upp till
behandling:
Ordningsfriga anm?ild av Erkan Holtay att stiimman behandlar punkt l-10 samt
24 och 25 lorst sedan punkt I 1-23. Bifalles av stdmman.
Kvastgriind vag dll nybyggnation. Behandlas under punkt 25.
Avtal angiende sntirtijning . Behandlas under punkt 25.
Sommarunderhill. Behandlas under punkt 25.

$ 12 tt6n fiirra stiimman angiende st)'relsearvode .Behandlas under punkt 25.

7. Sfyrelsens verksamhetsberiittelsc fiir den gingna riikenskapsperioden
betriffande sektion 1 (anliiggningssamfiilligheten)
Styrelsens ordftirande Jan-O1ow Ungh ftiredrog verksamhetsberiittelsen
Stiimman beslutade godkZinna verksamhetsberbttelsen ftir sektion I .

8. Faststdllande av balans- och resultatrAkning fiir den gingna
riikenskapsperioden betriiffande sektion I
Stiimman beslutade faststiilla balans- och resultatriikningen.
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9. Revisorernas beriittelse fiir den gingna riikenskapsperioden betrdffande
sektion I
Revisom Benny Westerberg liiste upp revisionsberiittelsen ftr sektion 1.
Stiimman beslutade godkiinna rcvisionsberiittelsen.

10. Beslut orn ansvarsfrihet ftir sfyrclscn fiir det gingna riikenskapsperioden
betriffande sektion I
Erkan Holtay loreslog att stamman skulle awakta med beslut om ansvarsfrihet
tills motionerna var behandlade. Bifalles av stiimman.
stiimman beslutade godkanna ansvarsfrihet fdr styr.elsen betriiffande sektion I
efter behandling av motionerna.

11. Beslut med anledning av uppkommcn vinst eller fiirlust enligt den fiir
sektion I faststiillda balans- och resultatrdkn ingen.
Stdmman beslutade enligt styrelsens ftirslag art erets ltirlust dverfiirs till 2011
6rs riikenskapsir.

12. Beslut om styrelsen arvode frin sekfion 1
Stiimman beslutade att samma arvode som tidigare giiller.

13. Styrelsen ftirslag till inkomst- och utgiftsstat samt eventuell iindring av
uttaxering betriiffa nde sektion I
Benny westerberg p6pekade att styrelsen ej tagit hiinsyn till asfaltsarbeten som
behciver itgArdas tillsammans med sommarunderhAllet. Styrelsen svarade att
man kanske tvingas till omlordelning av kostnadema.
Stiimman godkiinde styrelscns ftirslag till inkomst och utgiftsstat ltir sektion 1.

14. Beslut om eventuell revidering av inkomst- och utgiftsstat samt eventuell
iindring av uttaxering betriiffande sektion l.
Stiimman beslutade enligt styrelsens fiirslag, att irsavgiften hrijs ftir sektion I
blir 2500 kr fr.o.m 2012, och extra utdebitering gors rned 500 kr under 20 I 1 .
Debiteringsliingder ftir sektion I laststiilldes och godkiindes av stiimman ltir 5r
2 0 1 1 .

15. Styrelsens verksamhetsberiittelse ftir den gingna riikenskapsperioden
betriiffande sektion 2 (gemensamhetsanldggning fiir mottagning och
distribution av kabel-tv samt bredband och telefoni)
Ordlijrande Jan-Olow Ungh foredrog styrelsens verksamhetsber2ittelse.
Stlimman beslutade godkiinna verksamhetsberZittelsen f6r sektion 2.

16. X'aststiillande av balans- och resultatrdkning ftir den gingna
riikenskapsperioden betrilffande sektion 2.
Friredrogs av Jan-Olow Ungh.
Stiimman beslutade eodkiinna balans- och resultatrakninsen.
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17. Revisorernas berlttelse ft r den gflngna rlikenskapsperioden betriiffande
sektion 2.
Revisor Benny Westerberg friredrog revisionsberiittelscn lor sektion 2.
Sfiimman beslutade godkiinna revisionsberiittelsen.

18. Beslut om ansvarsfrihet fiirs styrelsen ftir den gingna riikenskapspcrioden
betriiffande sektion 2.
Stiimman beslutade godkiinna ansvarsfrihet filr styrelsen betriiffande sektion 2.

19. Beslut med anledning av uppkommen vinst cller fiirlust enligt den ftir
sektion 2 faststiillda balans-och resultatrdkningen
Stiimman beslutade enligt styrelsen ftirslag att Srets vinst riverftirs till 20l16rs
riikenskaps6r.

20. Beslut om styrelsen arvode frin sektion 2
Stiimman beslutade att nuvarandc arvode 3000 kr skall giilla.

21. Styrelsen fiirslag till inkomst- och utgiftsstat ftir kommande
riikenskapsperiod samt faststiillande av uttaxering betriiffande sektion 2
Stiimman beslutade enligt styrelsens ftirslag till inkomst- och utgiftsstat ftir
sektion 2.

22. Beslut om eventuell revidering av inkomst- och utgiftsstat samt eventuell
iindring av uttaxering betrfiffande sektion 2.
Stiimman bcslutade enligt styrelsens forslag om oftiriindrad avgilt ftir sektion 2
Debiteringsliingder {iir sektion 2 faststillldes och godkiindcs av st?imman ftir ar
2011 . .

23. Yal av styrelse, revisorer och valberedning
Styrelseordftirande Jan-Olow Ungh I ar
Styrelseledamoter Katarina Dannelid I 6r
Sivert Karlsson I 6r
Lillian Andersson I ar (kassdr)
Johanna Hciglund 2 6r (sekreterare)

Styrelsesuppleanter: Anneli Piirhagen I Ar
Annica Glanshed lir

Revisorer: Benny Westerberg (sammankallande)
Borje Carlsson
Katarina Svedefeldt (revisorssuppleant)

Valberedning: Conny Thuresson
Caterine Lindgren
Asneta Obere
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24. Inkomna motioner
11 st inkomna motioner.

Motion I om sniiriijning inlSmnad av Erkan Holtay
Stiimman valde att diskutera denna tillsarnmans med motion I l.

Motion 2 om utliiggning av styrelseprotokoll pi niitet inliimnad av Erkan
Holtay
Stiimman beslutade enligt styrelser.rs lorslag att liigg ut mdtesprotokollen p6
hemsidan.

Motion 3 om en iterging till 2 stiiddagar vid vira vir- och hiiststiidningar
insiind av Erkan Holtay
Stiimman beslutade att iterg6 till tva staddagar v6r och h<ist fr.o.m 2012.

Motion 4 om ett e-mailregister pi hemsidan iiver alla medlemmar insjint
av Erkan Holtay
Styrelsen anser att det inte finns ett behov av e-mailregister lor niirvarande
eftersom det finns <inskern&l om pappersinformation. Vill n6gon ni ut med
nigon snabb information till rnedlemmarna 96r det bra att kontakta Fredrik
Baurmeister Okgriind 5 han har mailadresser till alla griindombud. F<irslag om
Nyhetsbrev pi hemsidan. Har man inte tillg6ng till internet kan man kontakta
styrelsen si kommer informationcn pi papper. Erkan Holtay fiireslog att
hemsidan miste aktualiseras ltir att bli mer intrcssant. Styrelsen tar till sig
Erkans Holtays synpunkter. Stiimman beslutade enligt styrelsens liirslag att
avsl6 motionen.

Motion 5 om fond ftir fiirnyelse av gemensamhetsanliiggningar insiint av
Erkan Holtay
Stiimman beslutade enligt styrelscns Itirslag att avsli motionen.

Motion 6 om rutiner ftir motionsinliimning, motionerna och styrelsens
kommentarer medfiiljer kallelsen inslnt av Erkan Holtay
Stiimman beslutade enligt styrelsens fiirslag att redovisa kommentarer i
samband med kallelsen men att det ej beh<iver ske i pappersform.

Motion 7 om tung trafik till bygget pi Nederstaleden/Stabergsviigen och
att grusviigen beliiggs av nigot dammbindande material. Insiint av Rolf
Lundgren
Stiimman beslutade enligt styrelsens {tirslag att styrelsen kontaktar ansvariga
fiir att itirstika pf,verka situationen.
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Motion 8 om att itergi tilt tvi stiimmor per ir, vir och hiist. Insiint av ett
flertal boende vilket framgir av motionen.
Stiimman beslutade att in{iira tvi stAmmor per 6r och att undersoka om
stdmman den 26 april kan riiknas som den lorsta av tvi beslutande stammor.
Stiimman beslutade att ha en extrastiimma eftersom detta innebiir en
stadgeiindring och m6ste beslutas pa tve stammor. Styrelsen har till uppdrag att
kal la t i l l  extrastdmma I 'r i re sommaren.

Motion 9 om att ta bort suppleantcr i styrelsen och bara ha ordinarie
ledamiiter. Insdnt av Conny Thuresson.
St?imman beslutade enligt styrelsens ftirslag att avsl6 motionen. Stiimman
framftjrde <inskemil om att suppleanterna kallas till alla styrelsemdten.

Motion l0 i ftireningens stadgar $5 stir att styrelsen tilltriider vid byte av
rdkenskapsir detta miste findras om vi bara har en stiimma pi viren.
lnsiint av Conny Thuresson,
Stiimman beslutade enligt styrelsens ltirslag att styrelsen tilltrAder vid
konstitucrandc styrclsemdte direkt cfter Arsstiimman. Detta iir stadgciindring
och kr2iver att godkiinnas pA tvi stiimmor.

Motion 11 och I om vinterunderhillet frin hoende pi Spackelgriind och
Erkan Holtay.
Mi.Lnga medlemmar diskuterade vinterunderhillet och alla iir inte si ndjda med
vir entreprendr BNT fastighetssk<itsel. Diskussionen fortsatte vad vi skall
kriiva av entreprentiren och det bestiimdes att Gciran Sonmark tillsammans med
en grupp medlemmar skall samrnanfcira isikter angiende
sniirrljningsavtal sedan presentera detta ltir styrclsen.
Kontaktman fiir snrir<ijningen iir Sivert Carlsson, Murslevsgriind 7

25.bvriga frigor som stiimman under punkt 6 beslutat skall tas upp till
behandling pi stdmman,

Kvastgriind
Fdrst<irt viigcn i samband med nybyggnation pi Nedersta Giirde.
Styrelsen kontaktar kommuncn angiende etgArd.

Avtal angiende snii rtij n ing
Jan-Olow Ungh redogjorde ftir avtalet. Niir upphandlingen giordes gick man ut
till ett flertal entreprendrer. Tvi stycken svarade och BNT fastighetssk<itsel
hade det ftirdelaktigaste anbudet. Jourersiittning med 6000 kr/siisong och
ldpande riikning ftir stor traktor 580 k/timme.
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Sommarunderhi ll
Det sommarunderhAll som sktits av entrepren<ir iir ocksi av BNT
fastighetsskritsel. I 6r har styrelsen tiinkt anstiilla ungdomar till att rensa ogriis
ftir att siinka kostnaden.

$12 frin fiirr stiimman angiende sfyrelsearvode.
Jan-Olow Ungh redogiorde for hur m6nga arbetstimrrar sty.elsen tillsammans
lagt ner under iret (637 st). Han har Ziven kontaktat tv6 andra i<ireningar fiir att
j?imftira arvoden.
Villaviigens samftillighet avgiftsbefrias styrelsen.
Viigltireningen Adrans tomtomride har 5 styrelsemedlemmar 38000 kr i
arvode att dela p6.

26. Meddelande om plats diir stiimmoprotokollet hills tillgiingligt
Protokollet delas ut till samfiillighetens medlemmar samt inlores pA
Hantverkarens hernsida. www.http :/lhantverkarens-samfall ighet.se

Ordltirande fiirklarade stuimman avslutad.

Ett langt och viilbesdkt mote med en del uppr<irda kiinslor och synpunkter.
Ett tack till styrelsen ftir arbetet under aret och speciellt tack till Lars Thclander
som avgir frAn styrelsen och Anneli Piirhagen som avgir som kassdr men blir
kvar som suppleant.
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Protokollsonteckning frdn lnger Krcft Etzler

Som vald ordfdrande for  Srsst ;mman i  Hantverkarens Samfe l l ighetsforen ing den 26 apr i l  2011vi l l jag
gdra fo l jande t i l lagg t i l l  protokol le t :

Eftersom mcitet var forlagt til l en besviirlig lokal bidrog detta til l att det var svert fdr
mdtesdeltagarna att hdra vad som sades fren podiet, trots att jag varde att ste upp for att g6ra mrg
hord.  P roced u r f rago rna b lev ocks i  k16ngl iga,  ef tersom det  redde o l ika meningar  om hur  fu l lmakterna
var  formulerade.  Det ta reddes v isser l igen ut ,  men v i t tnade samt id igt  om at t  motet  innehdl l  en
m;ngd kontroversiella fragor, som for mig gjorde det svert att leda motet pe ett helt korrekt satr.
Proced u rfrdgorna blev knepiga.

Jag ar iivertygad om att styrersen gjort s; gott arbete under det gengna 6ret som man fdrm6tt. Det ar
menga f regor  at t  hantera i  v5r  samfdl l ighet .  Dock har jag ef ter  mdtet  fe t t  en del  reakt ioner  oe hur
valet fiirrettades. En del ndrvarande har inte uppfattat att ett ordfdrandeval gjordes separat, och att
det  in te s te l ldes en f rSga om det  fanns f ler  kandidater .  Det  var  isammanhanget  en del  d is t raherande
faktorer i en sen timme. Jag har fiitt uppfattningen att en del niirvarande ville skjuta upp samtliga val
t i l l  den ext rastdmma som beslutades om, och som handlar  om huvurv ida samfal l ighetsforeningen
kommer at t  ha tva s tammor om aret ,  och at t  det  gal ler  at t  komma i takt  bdde vad gei l ler  nyval  ocn
eventuel la  omval .  Stammodel tagare har  ocksd ut ta lat  e t t  missndje med at t  va lberedningens f r i rsrag
inte var  utsk ickade och t i l lkAnnagivna fdre s t i imman/  utdelat  p i  s tamman

Jag borde ha uppfat tat  f ragan annor lunda,  och v i l l  d i r f r i r  p ledera for  at t  samt l iga valgors om v id
extrastamman,  och at t  va lberedningen ges moj l ighet  at t  arbeta igenom f r igan.  En del
s tyre lsemedlemma r  ut ta lade tveksamheter  om s i t t  for tsat ta engagemang d i rekt  pa stamman v i lket
ocksS ger  anledning t i l l  a t t  fundera om stamman har  fa t ta t  ra t t  bes lut .  Huruv ida det ta ar  mdj l ig t  renr
formel l t  har  jag ingen kunskap om, men jag utg6r  f r6n at t  det  f inns sakkunniga som kan reda ut
denna f r6ga igod t id  f i t re  s tamman.

Jag vill endast med detta vddja om fitrstaelse fdr att besluten uppfattats av alla och att
stam modeltaga rna har overseende med min lekma nnamiissiga ordfcirande roll.

Styrelsens kommentar till ovanstiende.

Stvrelsen bester av 5 ordinarie ledamoter som samtliga har mandat pe 2 er. For 2 av dessa hade
mandatet gett ut vid ersmotet och det skedde ddrfor nyval efter dessa. Ovriga 3 stvrelseledamdter
har ett er kvar p5 sina mandat och d6rfor blev det fdljaktligen inget val till dessa poster. Ovriga
fortroendevalda s6som suppleanter och revisorer sitter endast pi 1 6r och dirfor miste dessa viiljas
va r je ar.
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KOMMENTAR TILL PROTOKOLL FRAN HANTVERKARENS
ARSSTAMM A 201 1 FRAN TUSTERINGSMANNEN

Efter att ha last igenom protokollet var fdr sig, pratat med varandra samt andra
meclvcrkande pe m(itr.t kZinner vi oss tvungla att kommentera punkt 23 i plotokollet; val av
styrelse, revisor och valberedning.

Vi har bAda ett klart mir.rnc av att vissa val gjordes sA som kassor och supplcanter. Men ingen
av oss uppfattade att val giordes till orclfdrandeposten samt till dvriga tre ledamoter. Vi har
aven varit i kontakt med ett antal personer som var med 1'rzi n-riitet och ingen av dessa har
heller uppfattade att dessa val gjordes.

Vi vill mecl cletta inte lAta nAgon skugga falla ijver vAr motesordfi)rande som vi anser
lyckades mvcket bra med att hAlla orclning pe motet. Men den miinskliga faktorn har nog
orsakat att elessa val antingen misstrdes att tas upp eller att tle togs u 1-r1-r pe ctt saitt som
mAnga deltagare inte uppfattade som ett val.

D:irf(jr vill vi foreslA att clessa val gdrs pA det extra Arsm(itet frir att inga tveksamheter ska
finnas kring sA viktiga frAgor.

Med viinliga hiilsningar

*h"*z:*z
Lotta Skiirlund

Styrelsens kommentar till ovanstiende.

Styrelsen bestir av 5 ordinarie ledamoter som samtliga har mandat pa 2 6r- For 7 av dessa hade

mandatet gett ut vid 6rsmittet och det skedde diirfor nyval efter dessa. Ovriga 3 styre lseledamiiter

har et t  er kvar pi  s ina mandat och darf i i r  b lev det fo l jakt l igen inget val t i l l  dessa poster.  ovr iga

fortroendevalda sasom suppleanter och revisorer sitter endast pi 1 6r och derfor maste dessa viilias

var ie er.


